

Title (en)

BUILDING MATERIALS AND METHODS.

Title (de)

BAUMATERIALIEN UND VERFAHREN.

Title (fr)

PROCEDES ET MATERIAUX DE CONSTRUCTION.

Publication

EP 0173719 A1 19860312 (EN)

Application

EP 85901297 A 19850305

Priority

- AU PG391284 A 19840305
- AU PG426684 A 19840327

Abstract (en)

[origin: WO8503967A1] An improved material for building, in the form of a laminate. The material includes at least one layer of insulating material, at least one layer of damp-proofing material, and re-inforcing means whereby to allow for the location of a cementitious outer layer, of ferro-cement, fibrecrete or the like. The laminate may also include at least one layer of a surface finish material. A method of construction utilizing such a material or laminate is also disclosed.

Abstract (fr)

Matériau de construction amélioré, ayant la forme d'un laminé. Le matériau comporte au moins une couche de matériau isolant, au moins une couche de matériau hydrofuge ainsi que des mécanismes de renfort afin de permettre le placement d'une couche extérieure cémenteuse, de ferrociment, de béton fibreux ou autres. Le laminé peut aussi comporter au moins une couche d'un matériau de finissage superficiel. Est également décrit un procédé de construction utilisant un tel matériau ou laminé.

IPC 1-7

E04C 2/26; B32B 13/12; B32B 27/08; B32B 15/08

IPC 8 full level

E04C 2/284 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04C 2/284 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8503967 A1 19850912; EP 0173719 A1 19860312; EP 0173719 A4 19860730

DOCDB simple family (application)

AU 8500038 W 19850305; EP 85901297 A 19850305